



TWGHs Tsoi Wing Sing Primary School
東華三院蔡榮星小學

升★計劃 Twinkle Pr★gramme

小一銜接英語課程 P.1 English Bridging Course

日期及時間
Date & Time:

課程內容
About the course:

準
ements:

第一階段 Phase 1

7/11/2026, 14/11/2026
10:00-11:30
(Total 2 sessions)

每節以1本英文圖書為中心，讓學生和本校英語外籍老師互動交流如唱歌、律動、遊戲、角色扮演等，享受閱讀英文書的樂趣。

Each session centres around an English picture book, engaging students in interactive activities with the school's foreign English teachers—such as singing, movement, games, and role-playing—to help them enjoy the fun of reading English books.

報名學生必須於本年度自行分配學位報讀本校。
Only open to students who apply to our school in the Discretionary Places Admission stage.

第二階段 Phase 2

6/3/2027
10:00-11:30
(Total 1 session)

讓學生和本校英語外籍老師一起製作棋盤遊戲，學習英文數學。

Have students make board games with the school's foreign English teachers to learn math in English.

報名學生必須於本年統一派位報讀本校(首志願)及自行分配學位報讀本校。
Only open to students who apply to our school in the Central Places Allocation Stage (First priority) and those who apply to our school in the Discretionary Places Admission.

第三階段 Phase 3

26/6/2027
10:00-11:30
(Total 1 session)

趣味STEAM初探親子體驗

報名學生必須於本年度K2學生。
Only open to K2 students.

◆◆◆◆ 請密切留意本校網頁，了解詳情及報名方法！ ◆◆◆◆